



AMMI Canada – CACMID

Annual Conference • Conférence annuelle

Delta Prince Edward and Prince Edward Island Convention Centre
April 16 – 18 avril

For Immediate Release

Association of Medical Microbiology and Infectious Disease (AMMI) Canada Recognizes Physicians' Achievements and Contributions at the Annual National Awards Ceremony

April 17, 2015 (Charlottetown) – The Association of Medical Microbiology and Infectious Disease (AMMI) Canada is pleased to announce the recipients of the 2014-2015 AMMI Canada awards.

Dr. B. Lynn Johnston of Halifax, Nova Scotia, is the recipient of the 2014 AMMI Canada Distinguished Service Award. Dr. Johnston is presented this award in recognition of her contributions to AMMI Canada and the profession of Infectious Disease as a whole. Dr. Johnston served as President of AMMI Canada from 2010-2012, and then Past-President from 2012-2014, during which point she served as the Chair of the Communications and Public Relations Committee and the Nominations Committee. During her time as President, Dr. Johnston heralded the development of a strategic planning process.

Dr. Lorne Tyrrell of Edmonton, Alberta, is the recipient of the 2014 AMMI Canada Lifetime Achievement Award in recognition of his ongoing mentorship contributions, excellent history of clinical care, and storied research experience. Dr. Tyrrell has provided his experience to 29 graduate students and 18 postdoctoral fellows. He is author and co-author of 198 published papers, 18 book chapters, 383 abstracts, and 2 reports. Dr. Tyrrell is also the recipient of the Killam Prize, in recognition of his contributions to the health sciences field.

Dr. Michael Mulvey, of Winnipeg, Manitoba, is the recipient of the 2015 AMMI Canada Honorary Membership. The award recognizes his ongoing work in the fields of antimicrobial resistance and hospital-acquired infections with the National Microbiology Lab (NML), where he serves as Chief of Antimicrobial Resistance and Nosocomial Infections.

The awards were presented on Thursday, April 16, 2015 at the Prince Edward Island Convention Centre during the AMMI Canada – CACMID Annual Conference.

- 30 -

About AMMI Canada

Preventing, diagnosing, and treating infectious diseases

The Association of Medical Microbiology and Infectious Diseases (AMMI) Canada is the national association that represents physicians, clinical microbiologists and researchers specializing in the fields of medical microbiology and infectious diseases.

Through promotion of the diagnosis, prevention and treatment of human infectious diseases and by our involvement in education, research, clinical practice and advocacy, AMMI Canada aims to serve and educate the public and also to enhance the career opportunities of its members through professional development and advocacy initiatives.

For media inquiries, please contact:

Tamara Nahal

Communications Coordinator

Association of Medical Microbiology and Infectious Diseases (AMMI) Canada

192 Bank Street, Ottawa, ON K2P 1W8

Phone: 613-260-3233 x104

Cellphone: 613-858-3233

Fax: 613-260-3235

communications@ammi.ca

<http://ammi.ca/>



AMMI Canada – CACMID

Annual Conference • Conférence annuelle

Delta Prince Edward and Prince Edward Island Convention Centre
April 16 – 18 avril

Pour publication immédiate :

Reconnaissance des réalisations et contributions des médecins par l'Association pour la microbiologie médicale et l'infectiologie (AMMI) Canada à la cérémonie nationale annuelle de remise des prix

Le 17 avril 2015 (Charlottetown) – L'Association pour la microbiologie médicale et l'infectiologie (AMMI) Canada est heureuse d'annoncer le nom des récipiendaires des Prix AMMI Canada de 2014-2015.

La D^r B. Lynn Johnston de Halifax, en Nouvelle-Écosse, a reçu le Prix de l'AMMI Canada pour accomplissement distingué en reconnaissance de ses contributions à l'AMMI Canada et au domaine de l'infectiologie dans son ensemble. La D^r Johnston a été présidente de l'AMMI Canada de 2010 à 2012, puis présidente sortante de 2012 à 2014, période durant laquelle elle a occupait le poste de présidente du Comité des Communications et des Relations publiques et du Comité des mises en candidature. Pendant son mandat de présidente, La D^r Johnston a lancé la mise en œuvre du processus de planification stratégique.

Le D^r Lorne Tyrrell d'Edmonton, en Alberta, a reçu le Prix de mérite de l'AMMI Canada pour une carrière remarquable de 2014 pour ses contributions continues en matière de mentorat, ses excellents antécédents de soins cliniques et sa riche expérience de la recherche. Le D^r Tyrrell a mis à profit son expérience auprès de 29 étudiants diplômés et de 18 boursiers de recherches postdoctorales. Il est l'auteur ou coauteur de 198 articles publiés, de 18 chapitres de livres, de 383 abrégés et de deux rapports. Le D^r Tyrrell est aussi récipiendaire du prix Killam pour ses contributions au domaine des sciences de la santé.

Le D^r Michael Mulvey de Winnipeg, au Manitoba, s'est vu conféré le titre de membre honoraire 2015 de l'AMMI Canada. Ce titre reconnaît son travail continu dans les domaines de la résistance aux antimicrobiens et des infections nosocomiales au Laboratoire national de microbiologie (LNM). Il y est chef de la Section sur la résistance aux antimicrobiens et les infections nosocomiales.

Les prix ont été présentés le jeudi 16 avril 2015 au Prince Edward Island Convention Centre dans le cadre de la Conférence annuelle AMMI Canada – CACMID.

Au sujet d'AMMI Canada

Prévention, diagnostic et traitement des maladies infectieuses.

L'Association pour la microbiologie médicale et l'infectiologie (AMMI) Canada est l'association nationale qui représente les médecins, microbiologistes cliniques et chercheurs spécialisés dans les domaines de la microbiologie médicale et de l'infectiologie.

En faisant la promotion du diagnostic, de la prévention et du traitement des maladies infectieuses humaines et en participant à l'éducation, à la recherche, à la pratique clinique et à la défense de la cause, l'AMMI Canada a pour but de servir et de renseigner le public. Elle a aussi pour objectif d'accroître les perspectives de carrière de ses membres au moyen d'initiatives de perfectionnement professionnel et de représentation.

Pour un supplément d'information et pour les demandes des médias, veuillez communiquer avec :

Tamara Nahal

Coordonnatrice des communications

Association pour la microbiologie médicale et l'infectiologie (AMMI) Canada 192, rue Bank, Ottawa, ON K2P 1W8

Téléphone : 613-260-3233, poste 104

Téléc : 613-260-3235

communications@ammi.ca

<http://ammi.ca/>